



EIKER ORIENTERINGSLAG

Referat styremøte nr 7/2016

Tid: Onsdag 23.11.16 kl 18.30-20.30.

Til stede: Kirsti Aas Olsen, Inger Isnes Tyse, Hans Roar Bakken, Helga Peveri, Eli Tufte Hanssen, Kristin Viken, Knut Tore Maudal og Berit Grosvold
Forfall: Marianne Letmolie og Ellen Sofie Ruud

Referatet sendes pr. mail til: Styremedlemmer, Pål Woldstad Hansen (revisor), Arne Nedberg (revisor), Rolf Lunde (redaktør av Eiker o-lags hjemmeside).

Sak nr 42/16 ble behandlet til slutt.

Sak 41/16: Referater og meldinger

- a) Referat fra forrige styremøte 17.10. ble godkjent uten kommentarer.
- b) Nytt fra utvalgene:
 - Tur- og trimutvalget: Utvalget har hatt et møte siden sist, med hovedsak; planlegging av avslutningen 21.11. Denne kvelden hadde rekordoppslutning med ca 100 personer til stede. Mange gode tilbakemeldinger fra forsamlingen. Trim og tur går inn for å bytte ut de blå/hvite «flaggene» med røde/hvite fra neste år. Styret var enig i dette. Premiene blir også byttet etter hvert som de går tomt for de gamle (som har gått ut av produksjon). Tur-o har fått kr 5 000 fra BOK for grønne poster.
 - Teknisk utvalg: Når det gjelder planer for neste år, er Eiker-natta satt opp igjen fredagen før Sturla-natta. Teknisk har også satt opp VM på planen for 2020. VDG-møte er avholdt i høst; tur-o, løpsarrangementer og nye kartprosjekter er avklart med grunneiere.
 - Husutvalget: Ormåsen har hatt besøk av forbundets rekrutterings-turne i år også og husutbalget sto for serveringen. Gode tilbakemeldinger fra både deltakere og krets.
 - Aktivutvalget: Inger lager evaluering til NOF av årets sesong med innspill fra Kristin i rekruttutvalget. Kr 16 000 fra forbundet ventes i løpet av desember.

Sak 42/16: Forslag til årsmelding

Aktiv-, rekrutt-, teknisk- og husutvalget hadde sendt inn sine meldinger. Tur og trim kommer med sin melding i neste uke. HRB satte 01.12. som frist for levering. Han prøver så å få klart et utkast til samlet melding på neste styremøte 12.12. Måloppnåelse ifht til strategiplan ble diskutert. Enighet om å

legge til en kolonne i planen med kort oppsummering av Kirsti ut for hvert punkt.

Innkalling til årsmøtet skjer på hjemmesida og på facebook-sida en måned før møtet. Kristi skaffer «hvem som gjør hva»- lista for årsmøtet.

Økonomisk ser det ut til å gå mot et lite overskudd. Inger retter opp noen tall i sitt budsjett. Helga retter opp en postering på kr 70 000 som hadde kommet både på teknisk- og på aktivregnskapet. Vi får ikke spillemidler neste år.

Berit nevner at husutvalget har tenkt å øke priser på ekstern husleie. Dette kan gjøres på husutvalgets eget møte, og trengs ikke tas opp i styret eller på årsmøtet.

Egenandeler og elitesatsing ble orientert om og diskutert.

Sak 43/16: Retningslinjer for bruk av kart for bedriftsorientering

Kirsti orienterte om oppfølging med leder av bedriftsidrettskretsen og koordinator for mandagsløpene..

Sak 44/16: Årskort – treningsløp og kveldsmat

Anne Martthe Peveri har kommet med forslag om årskort for treningsløp og for kveldsmat. Styret sa seg umiddelbart enig i at årskort for treningsløp var en god idé. Betales før første treningsløp; det legges ved ei liste over alle som har årskort i arrangørutstyret. HRB sjekker om det kan legges inn i brikkesys. Berit tar med seg forslaget vedr kveldsmat til husutvalget.

Sak 45/16: Kretsting 24.11.

Kirsti, Hans Roar og Ole Johnny møter fra o-laget.

Ingvild Hoen og Berit Grosvold fra Eiker har ansvar for hhv PWT-cup og er med i valgkomitéen neste år.

Berit Grosvold
24.11.16

Neste møte: Mandag 12.12. kl 18.30 på Ormåsen.